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Obecni: 

1. dr hab. Michał Szepelawy, prof.nadzw. PWSZ – J.M. Rektor PWSZ 

2. dr inż. Juliusz Kieś – Prorektor d/s rozwoju i organizacji uczelni 

3. dr Teresa Jemczura – Prorektor właściwy d/s studenckich 

4. dr hab. inż. Andrzej Sokołowski prof.nadzw. PWSZ Dyrektor Instytutu Techniki i 

Architektury 

5. dr hab. Jerzy Pośpiech, prof. nadzw. PWSZ – Dyrektor Instytutu Kultury Fizycznej 

7. dr Beata Fedyn – Dyrektor Instytutu Studiów Edukacyjnych 

8. dr Dariusz Chojecki – p.o. Dyrektora ISS 

10. dr Gabriela Kryk- Instytut Studiów Edukacyjnych 

11. dr Sabina Musioł – Instytut Studiów Społecznych 

12. .dr Paweł Strózik – Instytut Neofilologii 

13. dr Daniel Vogel – Dyrektor Instytutu Neofilologii 

14. dr inż. arch. Adam Bednarski - Instytut Techniki i Architektury 

15.dr Henryk Fojcik - Instytut Sztuki 

16. mgr Cezary Raczek – Kanclerz PWSZ 

19. Martyna Dziurska – studentka Architektury i Urbanistyki 

20. Katarzyna Żyła – studentka ISE 

21. Oliwia Jedynak – studentka ISE 

22. mgr Katarzyna Chłosta – Studium Języków Obcych 

Nieobecni: 

1. ad.Ii st. Aleksander Ostrowski, prof. nadzw. PWSZ – Dyrektor Instytutu Sztuki 

2. dr Marcin Kunicki – Instytut Kultury Fizycznej 

3. Dominika Zięcina – Przewodnicząca Samorządu Studenckiego 

4. Emilia Art – studentka ISE 

5. Natalia Kodura– Przewodnicząca Rady Mieszkańców DS 

Osoby zaproszone: 

1. mgr Zenona Mrożek – Dyrektor Biblioteki PWSZ 



3. mgr Krzysztof Fedyn – Biuro Rektora 

4. mgr inż. Jacek Pierzga – Przedstawiciel Związku Zawodowego Pracowników PWSZ 

5. Barbara Zobek – Protokolantka 

 JM Rektor przedstawił projekt porządku obrad. Uwag nie wniesiono, porządek 

przyjęto jednogłośnie (Uchwała Nr 206/2014). 

ad. 2 

Przyjęcie protokołu obrad Senatu z dnia 13 marca 2014 r. Po zapoznaniu się z treścią 

protokołu przeprowadzono głosowanie. Protokół przyjęto bez uwag – jednogłośnie 

(Uchwała Nr 207/2014). 

ad. 3 

Przyjęcie Uchwały Nr 208/2014 w sprawie zasad przyjmowania na studia laureatów i 

finalistów olimpiad stopnia centralnego w latach akademickich 2015/2016, 2016/2017 

oraz 2017/2018. Jak poinformowała Prorektor ds. studenckich wszyscy dyrektorzy i 

senatorowie otrzymali wcześniej w elektronicznej wersji projekt uchwały wraz z 

załącznikiem. Żadne uwagi do przedstawionego projektu nie wpłynęły. W trakcie 

posiedzenia jedną uwagę zgłosił przedstawiciel kierunku architektury i urbanistyki. 

Uwaga dotyczy wpisania na listę olimpiad egzaminu z predyspozycji plastyczno-

architektonicznych jako egzaminu obowiązkowego. JM Rektor zalecił jej wprowadzenie i 

uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

ad. 4 

Przyjęcie Uchwały Nr 209/2014 w sprawie zasad i trybu przyjęć na studia oraz zakresu 

egzaminu wstępnego na studia w roku akademickim 2015/2016. Propozycję tej uchwały 

zrelacjonował K. Fedyn – kierownik biura rektora. Wyjaśnił, iż poprzednio obowiązująca 

uchwała była zbyt obszerna (ok. 23 stron), co stanowiło duże utrudnienie dla systemu 

komputerowego i studentów. Z tego powodu dokument został „okrojony” i ujednolicony. 

Scalono kierunki i uśredniono oceny ze świadectw maturalnych (z wyłączeniem kierunku 

Architektura i Automatyka i Robotyka), zrezygnowano także z rankingu kolejności 

zgłoszeń na kierunku Edukacja artystyczna w zakresie sztuk plastycznych na studiach 

niestacjonarnych. Następnie informatyk PWSZ J. Pierzga zapewnił, że wprowadzone 

zmiany ułatwią wprowadzanie danych do systemu elektronicznej rekrutacji, a ich 

wprowadzenie nie zakłóci pracy. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

ad. 5 

Przyjęcie Uchwały Nr 210/2014 w sprawie określenia wykazu kierunków i specjalności 

oraz limitów przyjęć na poszczególne kierunki studiów w roku akademickim 2014/2015 



w PWSZ w Raciborzu. Prorektor ds. studenckich i dydaktyki poinformowała, że wykaz 

kierunków kształcenia pozostaje taki sam jak ubiegłoroczny. Przeprowadzono dyskusję 

w sprawie dolnych limitów przyjęć, warunkujących utworzenie grupy na danym kierunku. 

Ze strony Kanclerza PWSZ padła propozycja ich podniesienia, by uniknąć sytuacji, iż na 

III roku studiów pozostaje np. 9-10 osób. Kontrargumentem dla podniesienia limitów 

dolnych jest realna obawa, że rekrutacja wykaże brak chętnych i przyczyni się do 

likwidacji kierunku. Inną propozycja - to zróżnicowanie limitów dolnych w odniesieniu do 

specjalności, a jeszcze inna to ścisłe powiązanie limitów z sytuacją finansową uczelni, 

dokonanie analizy i symulacji. Prorektor odpowiedzialny za finanse uczelni wyjaśnił, że 

ani analiza ani symulacja nic nie daje, ponieważ budżet uczelni określony jest w skali 

globalnej, zaś kosztochłonność danych kierunków jest dodatkową wartością w jego 

skali. Ostatecznie ustalono, że każda decyzja dla uruchomienia kierunku musi uzyskać 

zgodę JM Rektora. 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie proponowanej uchwały i przy dwóch 

wstrzymujących się głosach została ona przyjęta w zaproponowanej wersji. 

ad. 4 

Sprawy różne: 

- podziękowanie JM Rektora skierowane do dyrektorów poszczególnych instytutów za 

wzorowe przygotowanie dokumentów dla kontroli ministerialnej, 

- sprawa wpisywania do suplementów specjalności dodatkowych (Prorektor oczekuje w 

tej sprawie na sugestie dyrektorów instytutów, dyrektorzy zgłoszą się indywidualnie do 

Pani Prorektor w tej sprawie), 

- prośba kierownika Biblioteki PWSZ o zwrot wszystkich pozycji książkowych do 

września 2014 roku w związku z planowaną, co 10 lat inwentaryzacją zbiorów 

bibliotecznych, która przypada w 2014 roku, 

- określono termin następnego posiedzenia Senatu na 12 czerwca b.r. i poproszono 

dyrektorów o przygotowanie na to posiedzenie programów studiów i planów kształcenia, 

- K. Fedyn przypomniał o wykorzystaniu funduszy przeznaczonych na promocję 

instytutów (niektóre instytuty nie uruchomiły środków), pytanie czy promocja zostanie 

przeprowadzona? 

- informacja z Perspektyw 2014 o uplasowaniu się PWSZ w Raciborzu na 10 miejscu (z 

36 uczelni) w przeprowadzonym rankingu Państwowych Wyższych Szkół Zawodowych, 

- dyrektor Instytutu Neofilologii poinformował o wstępnych ustnych uwagach PKA w 

sprawie kształcenia na profilu praktycznym, 



- konieczne będzie podjęcie uchwały dotyczącej kształcenia praktycznego, temat ten 

zostanie szczegółowo omówiony na wrześniowym posiedzeniu Kolegium Rektorskiego 

- zgłoszono uwagę w sprawie informowania sekretariatu JM Rektora o nieobecnościach 

na posiedzeniach Senatu, obowiązkiem każdego Senatora jest przekazanie informacji 

jeśli nie może być obecny, 

- poruszony został problem braku portierni przy ul Łąkowej. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

       Przewodniczący Senatu 

 

 

 

Protokołowała: 

Barbara Zobek 


